



Improve Your  
Chances

IN

Winning TOTO  
Jackpot

\$\$\$\$\$

**Do you want to know how to improve your chances of winning the TOTO jackpot? “Sure of course! No need to ask.” Well, there are many ways. In this first article, we will discuss some of them as recommended by a world’s famous TOTO expert, Gail Howard.** As you already know, the odds against the punter in striking the TOTO jackpot is tremendous. Have you heard of this before? – “It is easier to strike by lightning than to strike the TOTO jackpot.” Yes, this may be true, but punters are obviously not discouraged. For many, the response is “Well, for just a dollar, I have a chance to win \$1 million. So why not try?”

The following points may surprise many of you who have not yet work out the tremendous odds against you in winning the TOTO jackpot prize in Singapore.

**Point No. 1**

If you buy one single ordinary TOTO entry in a draw, your winning chances of the jackpot prize are 1 in 8,245,960! This is based on the mathematical probability of getting 6 out of 45 numbers correct. *(No wonder people say it is easier to be struck by lightning! Now I understand.)*

**Point No. 2**

If you want a guarantee to win the jackpot, you would have to spend \$4,122,980 (ie 50 cents per ordinary ticket) in order to cover all the possible combinations (ie. 8,245,960 in all) in a TOTO draw.

**Point No. 3**

If you play only one ordinary entry per draw, you would have to play for 79,288 years to win a jackpot (8,245,960 /104 draws per year) on an average. *(But then, how come, every other draw, got someone strike the jackpot? You want to know why? I’ll tell you the next time, OK?).*



Gail Howard

One of the most successful and effective methods to beat the odds is known as the "**Wheeling Systems**" devised Lottery Guru Gail Howard. In her book "**LOTTO - How to Wheel A Fortune**" and "**Lottery Master Guide**", she described her systems in great detail. It is claimed that "her systems have consistently beaten the odds by producing an incredible number of jackpot winners. Her ability to turn people into millionaires has made lottery history! It was reported that 106 documented LOTTO JACKPOT WINNERS used Gail Howard systems to win a grand total of \$101 million." (*In America, the LOTTO game is similar to our Singapore TOTO. However, different states have different games ranging from 6/25 to 6/54 lottery systems. In Singapore, as we all know, there is only one Toto system, ie. 6/45.*)

As you are well aware, it is rather difficult to pick four or five winning numbers if you play an ordinary 6-number entry, let alone hitting all the six winning numbers.

### **How Wheeling Reduces the Odds**

The concept of Gail Howard's "**Wheeling Systems**" is not difficult to understand and apply. "Wheeling" systems give you the most efficient coverage of the group of numbers you have chosen to play. You can wheel (play the combinations of) 7 numbers, 8 numbers, 9 numbers – or many more). With each additional number you wheel, you increase your mathematical probability of winning one or more prizes.

The advantages of playing a large group of numbers is aptly illustrated by another famous lottery expert, Robert Serotic. He said, "*You can fish either with a fishing rod or with a net. Imagine that you are at a lake in which there are six fishes. You try a fishing rod, and it may happen that you do not catch a single fish. The probability that you will catch all six fishes is high if you cast a net. An experienced player uses a system the same way an experienced fisherman casts his net.*"

*For example, a system for 21 numbers greatly increases your chances of guessing correctly all six winning numbers. The effect of a group of 21 numbers on the 6 winning numbers is similar to the effect of the fisherman's net on the 6 fishes in the lake. "*

Wheeling systems can be divided into two basic categories – the **Full Systems (or System Entry) and the Abbreviated Systems**. Most of you are familiar with the Full Systems or the System Entry. The Full Systems cover every possible combination of your group of numbers. But Full Systems can be very expensive to play. For example, to play System 12, it would cost \$462 in tickets. Not many people can afford to play this System Entry, right? **But using the Abbreviated system, you can also play 12 numbers, but your costs range from as low as \$3 to \$66** (depending on the Wheel you choose). This is affordable to most Toto players.

The Abbreviated Systems make it possible and affordable to wheel many numbers (usually from 7 to 21 numbers). These money-saving, economical Abbreviated Systems cover just enough combinations to give a guaranteed minimum win assurance. Of course, it is always possible to win much more the guaranteed minimum prize. In one drawing, you could win several prizes using just one Abbreviated System. It's also possible that you may even win the first prize Jackpot.

**Power Number Wheeling Systems** cost even less to play than other Abbreviated Systems with the same win guaranteed for the same amount of numbers wheeled.

In this issue, I have used **Gail Howard's Wheel 64221-1** (Win 4 with 6 Right, 21 Numbers in 32 Games with 1 Power Number). The 21 numbers in the Toto Triangle are used with one selected number as the Power Number. **This Wheeling System guarantees a minimum one entry with four number correct if the six winning numbers are among the 21 numbers** (See page 42 & 43). In this wheel, "11" is selected as the Power Number. *Note. Power Number "11" MUST be correct in order to have a minimum guaranteed win of at least one entry with four-number correct.*

For beginners, you may not fully understand the Abbreviated Wheeling Systems described above. Do not worry. We are conducting monthly seminars for those who wish to learn about these powerful systems.

*Charles Chia*



你想知道如何增加赢取多多博彩的机会吗?“当然啦!还需要问吗!”其实,方法可多呢。在这第一刊里,我们会谈谈由世界著名多多博彩高手 Gail Howard 所讨论的几种。正如你所知,投注者投注于多多博彩的中奖机率十分微小。你可曾听说过?—“中雷霆容易过中TOTO。”是的,这也许是真的,但许多投注者显然的都不灰心。对于许多投注者,他们的反应是“用一块钱来博一百万,有何不可?”

以下几点会让许多未了解在新加坡TOTO微小的中奖机率的投注者感到惊讶。

### 第一点

如果你在一次抽奖中只投注于一对普通系统多多号码,你的中奖机率是8,245,960之1!这是根据数理机率学从45个号码中挑选6个中奖号码。(难怪人们常说中雷霆容易过中多多!现在我终于明白了)。

### 第二点

如果你要担保一定中奖,你得花\$4,122,980(ie五毛钱一对普通号码)来买所有可能的组合。(ie.总数8,245,960)

### 第三点

如果你每次抽奖只投注一对号码你平均得玩上79,288年才能中奖(一年内8,245,960/104次抽奖)(可是,为什

么每次抽奖都有人中奖?你想知道吗?我下一次告诉你,好吗?)。



Gail Howard

由彩券高手 Gail Howard 所研发的“聪明组合系统” (Wheeling Systems) 是现在增加中奖机率的最成功和最有效的方法之一。在他所著的“**LOTTO - 如何致富**”和“**彩券大师指南**”两本书中,她对这方法都做了详细深入的讲解。有人说“这方法已经让许多人的中奖机率大大地提高,并让许多人成为大赢家。她让许多人成为百万富翁的能力已经成为了彩券史上的奇迹了。据报道,有 106 名 LOTTO 彩券中奖者就因为使用了 Gail Howard 的方法因而赢得了 \$101,000 000 的总奖金。”(在美国, LOTTO 游戏与我们的 TOTO 博彩十分相似。不过,每一州都有不同的游戏规则,从 6/25 至 6/54 的彩券系统。在新加坡,众所周知,只有多多博彩一个系统,就是 6/45。)

正如你非常清楚的,要在所投注的普通 6 个号码中 4 至 5 个号码已经是不容易了,更别说是 6 个号码全中。

### 如何使用组合系统来增加机率

Gail Howard's 的“聪明组合系统”概念其实并不难理解和使用。“组合系统”让你得到最全面的覆盖率来选择你所要投注的号码。你可以把 7 组, 8 组, 9 组号码一或更多号码输入组合系统。随着每个号码的增加,你的中奖机率将相对地提高。

下注于多组号码的好处也得到另一位彩券高手 Robert Serotic 的认同。他曾说“你可以鱼杆或渔网来钓鱼。想想看你现在身在一处有六条鱼的湖边。你试用鱼杆钓鱼,也许你一条鱼也钓不到。但如果你用渔网的话,能捕获六条鱼的机率就大大提高了。有经验的玩家所用的策略就如同有经验的渔夫一样。

举例说明, 一个拥有21个号码的组合要测中六个中奖号码的机率非常高。这原理就如渔夫用网捕鱼的原理是一样的。”

组合系统可以分成两种基本的种类— **完全组合系统和简易系统**。许多人对完全组合系统都不陌生。完全组合系统包括了所有可能的数字组合。可是完全组合系统的投注额却是非常的高。例如说, 12完全组合系统的投注额是\$462。不是每个人都有能力投注完全组合系统的, 是吗? **可是在简易系统, 你也可以投注12个号码, 但是你所花的钱却可以低至\$3到\$66** (根据你所投注的组合)。这对多多投注者来说是应付得来的。

简易系统使组合数字 (一班从7至12个号码) 更加简单容易。这经济省钱的简易系统包括了足够的数字组合以确保中奖机率。当然, 你有可能赢得更多的奖金。在同一个抽奖中, 你可以只用一个简易系统却能赢得好几份奖。你也有可能赢得首奖。

**幸运数字聪明组合系统**比起其他的系统更加省钱, 却有相同的中奖保证功能。

在这一期里我用了 **Gail Howard** 的聪明组合系统 64221-1 (6选4中, 21个数字, 32期, 包括一个幸运数字)。运用在多多三角形的21个数字为**超级数字。这组合系统保证了至少一组数字中的4个号数被测中, 只要6个开彩号码都在21个预测号码之内。请看第三页**。在这组合中, “11”被选为幸运数字。注: “11”一定是要开彩号码才能保证至少一组数字中有4个号码被测中。

做为一个初学者, 你也许还不能完全了解简易系统。但是请不要担心。我们将很快举办座谈会和讲座, 以方便众多读者们。

*Charles Chia*